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Protokoll fört vid styrelsemöte med SMC Gävleborg 24-09-28 i Ljusdal

Närvarande:
 ” ” ,  ,  ,  ,  ,  ,Mia Emo Dismats Stefan Clavebro Ola Hasselgren Kurt Karlsson Lennart Lindgren Erling Arvidsson  

 .Kristoffer Holm  
:  .Adjungerad Christer Dismats

   :  ,  Kallade men ej närvarande Hans Norell Maria Andersson

§ 1 Mötets öppnande
   .Ordförande förklarade mötet öppnat

§ 2 Dagordning
 .Dagordningen godkändes

§ 3 Föregående protokoll
   240522    .Föregående protokoll från gicks igenom och godkändes  

§ 4 Ekonomi
  ,    .Ekonomin är god budgeten är i balans

§ 5 Verksamhet

Kalendern
Uppdaterad

Distriktsredaktör –  Hans Norell
 .      -     .Ej närvarande Kommande datum för presstopp i MC folket är för närvarande okända

Distriktsinformatör –  Kurt Karlsson
        .Det finns ett behov av att någon samordnar publiceringarna  

Beslut      .          .att Emo tar hand om det Allt material ska sändas till henne och därefter publicerar hon

Webbansvarig –  Ola Hasselgren
      .     2025.Omfattande uppdateringar av hemsidan är nära förestående Beräknas klart första kvartalet

KUA-Utbildningsansvarig –  Stefan Clavebro
    .            Instruktörslistan ska revideras av Stefan Det finns ett behov av flera instruktörer och det finns nya

  .aspiranter på gång
     .            Säsongen på Rörberg har varit bra Det finns ett önskemål om att kunna köra heldagar där igen

 .nästa år
            .Vi kommer förmodligen inte att kunna nyttja flygfältet nästa år pga planerat kraftledningsbygge

   :Sommarens aktiviteter i övrigt
                 .   På vissa av de platser där vi varit och visat upp oss har det varit väldigt få besökare Att fundera på 

        .inför nästa säsong är vilka ställen vi ska prioritera
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 , 192  ,      /     . Hemliga turen mc deltog vi ska lägga ut på hemsida sociala medier resultatet av insamlingen
            .Att tänka på i framtiden är att kolla så att alla betalar fikat

     ,             .Nästa år kör vi i Gästrikland uppdrag till alla i styrelsen att fundera på lämplig plats att åka till
,       .     .Hälsingetouren inte lika många deltagare som förra året Det berodde nog på vädret

,    4 ,   .Grustouring Kurre har kört omgångar bara nöjda deltagare
  .Gästriketouren blev inställd

§ 6 Konferenshelg 15-17 november
,    .     .Emo Stefan och Ola åker Lennart åker för riks räkning

§ 7 Profilmaterial
Beslut     , -   .       .att köpa in nya västar t shirts och tröjor Emo och Stefan kollar marknaden för prisjämförelse

§ 8 Övriga frågor
          – .Förslag om att bjuda in Kjell Pedersen för en föreläsning bordlades

§ 9 Nästa möte
21   18:00  november kl i Tönnebro

§ 10 Mötet avslutades
       .Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

________________________________________ _____________________________________
 Ordförande Sekreterare

 Mia Dismats                     Erling Arvidsson


